
 

 

 

 
 

 

 

 

 

Sundsvall 2024-04-18 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Västernorrlands 

Parasportförbund. 

    

Datum: 18 april kl.18:00 

   Plats: Teams (digitalt) 

 

 

 

Närvarande: Johannes Dock, Malin Bodin, Richard Nobel, Annelie Byfeldt och Per - Erik 

Bodin. 

 

Anmält förhinder: Åke Blomqvist. 

 

Personal:  Marcus Holm. 

 

Övriga:   

 

§1 

Öppnande Vice ordförande Per - Erik Bodin öppnade mötet och hälsade styrelsen 

välkomna.  

 

 

§2 

Dagordning Dagordningen föredrogs och godkändes.  

 

 

 

§3 

Justerare Beslutades att: välja: Annelie Byfeldt att jämte vice ordförande justera dagens 

protokoll.  

 

§4 

Sekreterare  Beslutades att: välja: Marcus Holm till sekreterare för mötet. 

 

 

 

§5 

Ekonomi                        Kassören rapporterade att: 

• Ekonomin ser bra ut, inga utgifter som sticker ut mot tidigare. Lönebidraget 

betalas nu in på skattekontot i stället för bankgirot och måste bokföras där, 

kassören kommer ta hjälp av en bokföringsfirma för lösa hur det skall bokföras 

framöver. Ny mobiltelefon är ännu inte inköpt.   

  

Beslutades att: godkänna att kontakt tas med bokföringsfirma och den 

ekonomiska rapporten.   

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

§6 

Rapporter 

 

 

• RF-SISU årsstämma 

Konsulenten rapporterade från RF-SISUs årsstämma som var på Parkaden i 

Härnösand den 17 april. 32 ombud från SDF:en i Västernorrland var på plats 

och där fick RF-SISU Västernorrland en ny distriktsordförande som heter Roger 

Westin från Örnsköldsvik efter en sluten votering. 

 

• Träff Parasportens dag Örnsköldsvik 

Den 9 april var det träff angående Parasportens dag i Ö-vik den 5 maj. Fyra 

föreningar deltog på träffen (vi kommer jobba för att få med några föreningar 

till). El-innebandy kommer vara med på dagen och visa upp det. Parasportens 

dag kommer vara på sporthallen i Paradisbadets byggnad, nästa träff kommer 

vara 29 april. 

   

• Årsmöte 24 mars 

Styrelsen rapporterade från årsmötet att det delades ut sex stipendiater, tre årets 

ledare och tre årets idrottare. Ordförande för årsmötet var Ida Skogström aktiv 

inom Moderaterna och ledamot i RF-SISU Västernorrland. Tyvärr kunde ingen 

ordförande tillsättas så vi alla får ta nya tag med den frågan, det beslutades 

också att två personer ska adjungeras till styrelsen.   

 

 

 

 

 

 

§7 

Mötesdatum  Förslag på datum för styrelsemöten under 2024: 

styrelsen 2024  - 4 juni digitalt 

  - 27 Augusti på Idrottens hus Sundsvall 

  - 15 oktober digitalt 

  - 10 december på GB skolan Sollefteå 

 

 

 

  Beslutades att: godkänna förslaget på datum för styrelsemöten under 2024. 

 

 

 

§8 

Skrivelser   

• Inga skrivelser har inkommit. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

§9 

Övriga frågor   

• Inga övriga frågor fanns. 

 

 

 

 

§10 

Nästa möte  Beslutades att: nästa möte blir 4 juni via teams. 

 

 

 

 

§11 

Avslutning Vice ordförande Per - Erik Bodin tackade för ordet och avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet  Justeras  Justeras 

 

Marcus Holm   Per – Erik Bodin Annelie Byfeldt  

Sekreterare   Vice ordförande Ledamot 


